
Rondvraag D66 vergunningen mbt faunabeheer aan gedeputeerde Olthof. 

Ik realiseer me dat ik erg laat ben, maar heb een rondvraag voor Olthof tijdens de NLG vergadering 
van morgen. Kan het nog? Hoop het.

Rondvraag gedeputeerde Olthof. 

Vanuit het veld bereiken ons berichten dat vergunningen in het kader van faunabeheer regelmatig 
met flinke vertraging door de OD worden afgegeven met de nodige consequenties van gevolg. Uit het 
veld horen we ook dat personeelstekorten hiervan de mogelijke reden van is.

Klopt het dat vergunningen in het kader van faunabeheer regelmatig lang op zich laten wachten?  En 
zo ja, wat is hier dan de oorzaak van.

met vriendelijke groet,

Linde Gonggrijp


